
 

Protokół nr XI/25 

z sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VII kadencji 

odbytej w dniu 15 stycznia 2025 r. w godz. od 14.00 do 15.05 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie, p. 30 

 

*    *    * 

 
P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - otwieram obrady 11 Sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VII 

kadencji zwołanej na wniosek Zarządu Powiatu. Witam Panie i Panów Radnych  oraz wszystkich 

zaproszonych gości. Informuję, na podstawie listy obecności, że na ogólną liczbę 19 radnych, 

w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy17 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. Ponadto w sesji udział wzięli: Jacek Jędrzejak Skarbnik Powiatu, Ireneusz Lamprecht 

Sekretarz Powiatu oraz Tomasz Kuderski radca prawny. Stwierdzam wobec powyższego, że Rada jest 

władna do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. Porządek obrad 11 sesji Rady 

Powiatu został Państwu podany w zawiadomieniach o zwołaniu sesji w programie e-sesja. Czy są 
jakieś uwagi do porządku obrad? Czy ktoś z państwa chciałby wnieść poprawki, uzupełnić porządek 

obrad? Rozumiem, że nie. W takim razie przechodzimy do realizacji przyjętego porządku obrad. 

Obecni: 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad sesji. 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Otwieram obrady sesji Rady Powiatu Jarocińskiego 

jedenastej siódmej kadencji. Stwierdzam, że mamy sto procent obecności, jeśli chodzi o skład Rady. 

Rada może podejmować uchwały, w takim razie może przegłosowywać oczywiście wnioski, może 

przyjmować oświadczenia radnych. Proszę państwa, chciałbym do porządku obrad wprowadzić trzy 

punkty. Punkt pierwszy, otwarcie sesji, to nastąpiło. Punkt drugi, będzie przyjęcie sprawozdania 

starosty powiatu jarocińskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024 roku. 

Następnie będzie wprowadzony punkt trzeci, będzie zmiana w składach osobowych komisji, dlatego 

że po prostu radni wyrazili taką wolę. W punkcie czwartym nastąpi zmiana w Komisji Skarg i 

Wniosków i w punkcie piątym nastąpi zmiana wiceprzewodniczącego Komisji Skarg i Wniosków. 

Oczywiście za moment po prostu będzie odświeżony porządek obrad. Pozostałe punkty będą 
oczywiście zmienią swoją kolejność w takim razie i jako punkt Szósty byłoby rozpatrzenie projektu 

uchwały Rady Powiatu jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na pana Grzegorza Fenglera, 

dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy itd. Czy, proszę Państwa, Czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad? Bo chciałbym przegłosować nowy porządek obrad naszej sesji Rady Powiatu. Kto jest za? 

Proszę o uruchomienie głosowania w systemie e-sesja za zmianą. Jeszcze chwileczkę. Mamy 

siedemnaście głosów. Za jeden głos wstrzymujący, ale ale to mam osiemnaście w sumie. Kogo nie 

ma? Ach pana Tomka nie ma, bo nie zauważyłem, że po prostu wyszedł to rozumiem, dlatego się 
zdziwiłem, bo. Przed chwilą było radnych dziewiętnastu i nagle się okazuje, że jednego radnego 

brakuje mi tutaj w podsumowaniu. W takim razie proszę państwa, Wysoka Rada przyjęła zmiany w 

porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: Zmiana porządku obrad. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17)Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman Dworzyński, 

Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław Łukasiewicz, Artur 



 

Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan 

Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak, Maciej Zegar WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Małgorzata Niestrawska 

– Kaźmierczak BRAK GŁOSU (1) Tomasz Bandyk 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przystępujemy do realizacji. Proszę tylko o odświeżenie 

jeszcze porządku obrad, żeby wszyscy. Radni mieli, ja myślę, że za chwilę będzie to odświeżone, 

żeby weszły punkt trzeci, czwarty i piąty. A w tej chwili przystępujemy do realizacji naszego porządku 

obrad. 

Ad. pkt. 2.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przyjęcie sprawozdania Starosty Jarocińskiego z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024 r. I tu oddaję głos panu staroście, proszę 
bardzo. 

 

P. M. Stolecki, Starosta - Szanowni państwo, miałem zaszczyt brać udział w Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. Komisja odbyła się na zaproszenie lekarza weterynarii, pana Pawła 

Marcinkowskiego w siedzibie naszej jarocińskiej weterynarii. W posiedzeniu wraz ze mną brał udział 

radny Tomasz Bandyk. Oczywiście byli przedstawiciele Straży Pożarnej, Policji, Sanepidu, też był 

dyrektor Witek Bierła, zespół szkół ponadpodstawowych nr 2 w Jarocinie oraz dyrektor PCPR-u 

Patryk Kulka. Także tematyka była, co Państwo widzą w załączonym sprawozdaniu, dotycząca 

działalności tych instytucji. Tak podsumowując, bo myślę, że nie będę się odnosił do każdego tematu, 

który był poruszony, no to, że można tutaj powiedzieć, że nasz powiat jest bezpieczny, ale myślę, że 

to głównie właśnie dzięki tym instytucjom, pracownikom, ich zaangażowaniu wykonywanej pracy i 

jakości tej pracy, że naprawdę chociażby jeżeli chodzi o liczbę różnych przestępstw, że co prawda 

czasami może ta liczba tak diametralnie nie spada, to naprawdę można powiedzieć, że mieszkamy 

tutaj w bezpiecznym, zdrowym powiecie jarocińskim. Za to też podziękowałem wszystkim 

przedstawicielom tych organów i mam nadzieję, że ten rok 2025 będzie jeszcze lepszy, że tych 

zdarzeń, incydentów będzie mniej, a my będziemy się czuli nadal tak bezpiecznie jak do tej pory. 

Dziękuję bardzo.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania? Rozumiem, że nie 

ma. 

 

Radny St. Martuzalski - Wysoka Rado, 11 stycznia zmarł pierwszy burmistrz demokratycznej w 

historii demokratycznej Jarocina. Nie tylko pierwszy burmistrz Jarocina, ale również radny powiatu 

pierwszej kadencji, który również stworzył w latach 94-98 powiat jarociński. 98, tak, przepraszam. 

Szanowni państwo, uważam, że należy chwilą ciszy uczcić tego świetnego samorządowca. Dziękuję. 
Dziękuję.  
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rzeczywiście, panie Stanisławie, ma pan tutaj słuszną rację, 
dlatego że był radnym, jeśli chodzi o powiat jarociński pierwszej kadencji, jak sobie przypominam. 

Później był wielokrotnie radym radnym Rady Miejskiej w Jarocinie. Także zgadzam się. Proszę 
państwa, proszę o powstanie i uczczenie chwilą ciszy pana Marka Przymusińskiego, byłego naszego 

radnego, a także radnego miasta i gminy. Dziękuję.  
 



 

P. M. Stolecki, Starosta - Tak, panie Stanisławie, tu rzeczywiście ma pan po prostu rację, bo 

rzeczywiście wielu z nas było czy w kościele, czy także było na pogrzebie pana Marka 

Przymusińskiego. Znaliśmy go wszyscy bardzo dobrze, nie tylko jako samorządowca, ale także po 

prostu jako adwokata, do którego wielu tutaj, jeśli chodzi akurat o mieszkańców czy gminy, czy 

powiatu Jarocińskiego chodziło po prostu... do niego o porady. Pan starosta chciał zabrać głos, proszę 
bardzo. Również chciałem panu radnemu podziękować, bo to zawsze warto tą minutą ciszy uczcić 
pamięć. Oczywiście tutaj delegacja z powiatu była, pan sekretarz tutaj nas reprezentował, była pani 

Marta Bierła i też była pani Ela Regulska, z tego co wiem, akurat o tych trzech osobach, jeżeli ktoś 
jeszcze, oczywiście oprócz pana Stanisława, wiem pan Maciej, także serdecznie państwu dziękuję za 

uczestnictwo w tym pogrzebie. Dziękuję. Bardzo, bardzo dziękujemy w takim razie. 

 

Ad. pkt. 3.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie zmiany składu osobowego stałych komisji Rady Powiatu Jarocińskiego. Proszę państwa, 

pan Karol Matuszak złożył rezygnację z Komisji Skarg i Wniosków. Proszę. Nie rozumiem? Dobrze. 

Powoli, proszę państwa. Także pan Karol Matuszak złożył rezygnację z Komisji Skarg i Wniosków, 

przechodzi do Komisji Zdrowia. Tak po prostu wyraził tutaj zgodę, że chciałby pracować w tej 

komisji. Pan Józef Hoffman z kolei rezygnuje z Komisji Zdrowia i chciałby przejść do Komisji Skarg 

i Wniosków. Rozumiem, że innych zmian, jeśli chodzi o zmiany w komisjach, w tej chwili nie ma. 

Tylko następują te dwie zmiany, że panowie przechodzą do innych komisji. W takim razie, proszę 
państwa, oczywiście Rada musi wyrazić zgodę w tym zakresie. Proszę o przegłosowanie projektu 

uchwały, kto jest za tymi zmianami. Proszę o uruchomienie systemu esesja. Dziękuję bardzo. 

Siedemnaście głosów za, jeden wstrzymuje się. 
 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zmiany składu osobowego stałych komisji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, 

Roman Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Mariusz Stolecki, Jan 

Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak, Maciej Zegar WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska 

 

XI/80/25 

 

Ad. pkt. 4.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie zmian w składzie osobowym komisji skarg, wniosków i petycji Rady Powiatu 

Jarocińskiego. Proszę państwa, w związku z rezygnacją radnego Karola Matuszaka z członkostwa 

oraz funkcji zastępcy przewodniczącego Komisji Skarg i Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

jarocińskiego, po prostu proszę państwa, Składam oczywiście wniosek o wybór zastępcy 

przewodniczącego. To znaczy w tej chwili osobna uchwała, ale w tej chwili jako zmianę po prostu 

muszę przegłosować, proszę państwa, dlatego że pan Karol zrezygnował. Proszę o przegłosowanie 

tejże rezygnacji w systemie e-sesja. Na razie mam 15 głosów za, 3 wstrzymujące się. Kogoś jeszcze? 



 

16 za, 3 wstrzymujące się. Dobrze. W takim razie projekt uchwały przez Wysoką Radę został przyjęty. 

Dziękuję Państwu. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmian 

w składzie osobowym komisji skarg, wniosków i petycji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (16)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, 

Roman Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Karol Matuszak, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar 

Wojtkowiak, Maciej Zegar WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Stanisław Martuzalski, Małgorzata Niestrawska 

- Kaźmierczak, Elżbieta Regulska 

 

XI/81/25 

 

Ad. pkt. 5.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

Proszę państwa, zgodnie z paragrafem 49 ust. 3 uchwały oczywiście Rady Powiatu jarocińskiego z 

dnia 27 września 2018 roku w sprawie statutu powiatu jarocińskiego Rada Powiatu dokonuje wyboru 

zastępcy przewodniczącego komisji wśród kandydatów będącymi członkami komisji na wniosek 

przewodniczącego komisji. Proszę pana przewodniczącego, komisji pana Łukasza Guzka. 

 

Radny Ł Guzek, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -  Panie przewodniczący, 

dziękuję. Szanowni radni, jako przewodniczący chciałbym zgłosić kandydaturę na 

wiceprzewodniczącego komisji skargi wniosków pana radnego Józefa Hoffmana. Dziękuję bardzo.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Czy są jakieś uwagi ze strony państwa? Proszę bardzo. 

 

Radny St. Martuzalski - Szanowni państwo radni, ja czegoś nie rozumiem. Byliśmy podczas 

ostatniej komisji skargi wniosków i… Komisja jednogłośnie wskazała spośród swoich członków i 

przegłosowała kandydaturę pani radnej Eli. Ja jestem zaskoczony takim rozwiązaniem, bo jeżeli 

komisja wskazała na swoim posiedzeniu, zresztą na wniosek ustępującego wiceprzewodniczącego... 

Nie, nie, ale ja może dokończę. Niech pani Stanisław skończy. Ja czegoś nie rozumiem. Jeżeli w 

dobrym stylu, aby praca przebiegała dobrze w komisji, komisja oceniła w ten sposób kandydaturę, a 

dzisiaj nie rozumiem, dlaczego pan przewodniczący zmienia to rozstrzygnięcie, które zapadło w 

trakcie komisji, po prostu dla mnie... Nie chcę używać mocnych słów, ale to zaczyna być naprawdę 
kabaretowo w tej chwili. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Proszę państwa, chciałem tylko przypomnieć, że na 

podstawie statutu powiatu jarocińskiego Rada Powiatu dokonuje wyboru zastępcy przewodniczącego 

komisji spośród kandydatów będących członkami komisji na wniosek przewodniczącego komisji. I 

w tym momencie pan przewodniczący komisji po prostu zgłosił kandydaturę na 

wiceprzewodniczącego tejże komisji. 

 



 

Radny St. Martuzalski - Rozumiem, czyli mam pytanie do pana przewodniczącego komisji. Na 

jakiej podstawie zarządził pan głosowanie w trakcie komisji dotyczące wyłonienia spośród członków 

komisji wiceprzewodniczącego i na jakiej podstawie, zresztą było wskazanie, że będzie ta 

rekomendacja na sesji przekazana, jak jest zdanie całej komisji, i na jakiej podstawie pan dzisiaj 

przedstawia kandydaturę, która jest niezgodna z tym, co zapadło w trakcie komisji? Jeżeli, jeżeli 

członkowie komisji mają być tylko figurantami i w ten sposób robienie polityki, ustawiania sobie 

stołków, no to ja głośno o tym, głośno temu się przeciwstawiam. Bo dla mnie to jest sytuacja 

niezrozumiała, mało powiedzieć karygodna, jeżeli chodzi o funkcjonowanie samorządu 

powiatowego. Dziękuję bardzo. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Oczywiście wypowie się pan w głosowaniu. W tym 

przypadku akurat pan przewodniczący komisji złożył kandydaturę i po prostu Rada przegłosuje tę 
kandydaturę lub też kto ze strony państwa będzie uważał inaczej, to nie przegłosuje. Dziękuję bardzo. 

Głosujemy w systemie esesja. 

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak – Moment, bo było pytanie do pana Guzka i nie usłyszeliśmy 

odpowiedzi. Ja jestem ciekawa tej odpowiedzi, bo będę głosować i nie wiem, jak mam głosować. 
Bardzo dziękuję. 
 

Radny Ł Guzek, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - To jeśli mogę się 
wypowiedzieć, to na komisji faktycznie była taka rozmowa, była taka uchwała podjęta, ale z racji 

tutaj rezygnacji pana Karola z komisji skargi wniosków taka nastąpiła tutaj nasza decyzja. 

 

Radny St. Martuzalski - Panie Przewodniczący, bądźmy poważni. Pan na tej komisji głosował 

również za tą propozycją, którą przedstawił jeszcze raz, podkreślam, pan radny Matuszak. Ja 

rozumiem, że w trakcie od komisji do dzisiejszej sesji doszło u was do pewnych targów i przemyśleń 
i podzielenia tego tortu, którym trzeba będzie tych, którzy mają was wspierać i rękę podnosić za 

waszymi rozstrzygnięciami napaść. Ale słuchajcie, to jest po prostu nieprzyzwoite to, co robicie. Nie 

po prostu, to jest nieprzyzwoite.  

 

Radny K. Matuszak - Stanisław, może po prostu pan radny jest pierwszą kadencją i to po prostu to 

wczorajsze głosowanie może było po prostu na zasadzie... Ale pan też był na tym głosowaniu, pan nie 

protestował. Nie protestowałem, bo też z tego samego powodu jakiś tam powiedzmy... Człowiek 

zapomni, że w przypadku dwóch komisji głosuje cała sesja i to wczorajsze głosowanie potraktujmy 

jako sugestię. A dzisiaj proponuje Pan Przewodniczący. Może Pan zaproponować inną kandydaturę.  
 

P. M. Stolecki, Starosta - Szanowni państwo, bo się tu zadyskutujemy, to ja powiem, jak akurat ja 

to widzę. Pan Stanisław ma rację, faktycznie komisja z tego, co wiem, podjęła uchwałę, wyłoniła 

kandydata na zastępcę, ale tak jak wspomina pan przewodniczący, to nie członkowie komisji decydują 
o składzie osobowym komisji skarg, wniosków i petycji. I mi akurat niekoniecznie musiało się to 

podobać, nie musiałem się tym zgadzać i nie ukrywam, że się z tym nie zgadzałem, dlatego też 
dyskusja była radnych kto będzie wiceprzewodniczącym tej komisji i naprawdę nie kłóćmy się dzisiaj 

tutaj zadecydują o tym tak naprawdę radni i nie potrzebujemy jak pan wspomniał gdzieś tam ludzi do 

podnoszenia rąk za uchwałami każdy. Mówię tu z pełną świadomością, nikogo nigdy nie będę 
przymuszał zagłosowaniem za jakąś uchwałą. Każdy jest tu wybrany spośród mieszkańców. Każdy 



 

jest tutaj wolnym radnym, który jeżeli będzie mu się jakaś uchwała, przepraszam bardzo, projekt 

uchwały podobał, to ją po prostu poprze. Jeżeli nie, zagłosuję przeciwko i uchwała nie wejdzie w 

życie, a dzisiaj stoimy w momencie, kiedy głosujemy nad tą uchwałą. I też nie powiem państwu, jak 

mają zagłosować, każdy zagłosuje zgodnie ze swoim sumieniem. Dziękuję. Dziękuję bardzo, proszę 
państwa.  

 

Radna E. Regulska - Przepraszam, mogę zabrać? Bo chyba jestem osobą tutaj najbardziej 

zainteresowaną tak naprawdę. Dwa dni temu zostałam wybrana na zastępcę wiceprzewodniczącego 

komisji. Chciałabym, jeżeli w ogóle ma taka sytuacja być, to chciałabym zostać odwołana przez 

państwa w drodze głosowania, bo chciałabym wiedzieć, komu z państwa nie odpowiadałam i czemu 

sobie zawiniłam. Byłoby mi miło, gdyby ktoś może na moje miejsce wszedł z naszego klubu. Też nie 

chciałam tutaj chcę być lojalna po prostu wobec mojego klubu i myślę, że taka droga powinna być 
zachowana. Dziękuję państwu.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo, panie Elu. Po pierwsze, nie słyszałem, że 

państwo założyli klub. Nigdzie na piśmie nie otrzymałem takiej informacji jako przewodniczący Rady 

w tym zakresie.  

 

Radna E. Regulska - Mówię o Kochamy Jarocin.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Aha, no tak, ale ten klub tutaj nie powstał, proszę państwa, 

jeśli chodzi o Radę Powiatu Jarocińskiego, że także takich zgłoszeń nie miałem żadnych na piśmie.  

 

P. M. Pyrzyk, radca prawny - Panie przewodniczący, proszę bardzo. Tak. Tutaj pani wniosek z 

punktu sprawy jest niemożliwy, bo głosujemy teraz nad uchwałą powołującą, a nie odwołującą. Pani 

była tylko w komisji, także to nie jest wiążące, także tutaj nie ma takiej zasady.  

 

Radna E. Regulska - Dziękuję bardzo, uczę się.  
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Oczywiście Pani jest nadal 

wiceprzewodniczącą Komisji Budżetu, także nikt Panią tu nie odwołuje i tutaj zmian akurat w Komisji 

Budżetu żadnych nie ma. Tak wiem, mam świadomość. Tak wiem, dziękuję. Dziękuję bardzo. W 

takim razie, proszę Państwa, przystępujemy do głosowania. Kandydat został zgłoszony przez 

przewodniczącego. Pana Łukasza Guzka, w takim razie proszę o przegłosowanie w systemie esesja. 

Dziękuję bardzo. Szesnaście głosów za, trzy przeciw. Projekt uchwały został przez Wysoką Radę 
przyjęty. Panie Józefie, gratuluję panu. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego wyboru 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (16) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, 

Roman Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Karol Matuszak, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar 



 

Wojtkowiak, Maciej Zegar PRZECIW (3) Stanisław Martuzalski, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska 

 

 

Ad. pkt. 6.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Pana Grzegorza Fenglera dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  w 

Jarocinie. 

 

Radny Ł Guzek, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -  Uchwała nr 1 przez 25 

Komisji Skargi, Wniosków i Petycji w sprawie wstępnego rozpatrzenia skargi. Na podstawie ustawy 

pierwszego związku, ustawy punktu czwartego, uchwały numer z powiatu Jarocińskiego od dnia 27 

września 2018 roku w sprawie statutu powiatowego Jarocińskiego, komisja skarg, wniosków i 

petycji po rozpatrzeniu skarg Na pana Grzegorza Fenglera, dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w 

Jarocinie, nie uznaję skargi za zasadną. Przyjmuje się projekt uchwały Rady Powiatu Rosyjskiego w 

sprawie rozpatrzenia skargi na pana Grzegorza Fenglera, dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w 

Jarocinie w brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały. Dziękuję. 
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy ze strony państwa radnych są jakieś 
uwagi? Rozumiem, że nie. W takim razie proszę o przegłosowanie projektu uchwały w systemie 

esesja. 19 głosów za, 19 radnych głosowało za projektem uchwały. W takim razie projekt uchwały 

został przyjęty. Panie dyrektorze, gratuluję panu i bardzo się cieszę, że po prostu te zastrzeżenia w 

stosunku do pana były niezasadne. Zresztą wiemy doskonale, jak pan pracuje, także podziękowania 

za pracę, a tu gratulacje, że po prostu taka uchwała jednogłośnie została po prostu podjęta. Dziękuję 
bardzo. Panie dyrektorze, jeśli pan ma oczywiście zajęcia, to nie widzę żadnego problemu, żeby pan 

pobiegł do siebie. 

 

Głosowano w sprawie:Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Pana Grzegorza Fenglera dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  w Jarocinie. 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (19)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, 

Roman Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak, Maciej 

Zegar 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Proszę państwa, ogłaszam 5 minut przerwy w trakcie której 

Komisje zaopiniują projekty uchwał zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2025 – 2030 oraz zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2025 r. Oddaję głos panu przewodniczącemu Komisji 

Budżetu.  

 

Po Przerwie.  



 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję panie przewodniczący za sprawne poprowadzenie 

komisji. Proszę państwa, wracamy do porządku obrad. Wracamy do realizacji porządku obrad. 

 

Ad. pkt. 7.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego 

na lata 2025 - 2030. Poproszę pana przewodniczącego komisji budżetu, opinię komisji.  

 

Radny K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, dziękuję.  
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy ze strony radnych są jakieś pytania 

do projektu uchwały? Rozumiem, że nie. W takim razie przystępujemy do głosowania w systemie 

esesja. Cierpliwości, cierpliwości. Myślę, że jest system. Osiemnaście głosów za. 19 głosów za, 

Wysoka Rada przejęła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2025 

- 2030. 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (19)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, 

Roman Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak, Maciej 

Zegar 

Ad. pkt. 8.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2025 r. Poproszę o 

opinie Komisji  

 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rada Komisja Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  
 
P. A. Maciejowski, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury – Wysoka Rado Komisja 

Edukacji i Kultury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. M. Bierła, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny T. Bandyk, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - Panie 

przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja Budżetu Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 



 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy ze strony państwa radnych są jakieś 
pytania, uwagi? Rozumiem, że nie. Przystępujemy w takim razie do przegłosowania projektu uchwały 

w systemie esesja. Dziękuję bardzo. Dziewiętnaście głosów za. Rada jednogłośnie przyjęła projekt 

uchwały. Dziękuję państwu. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2025 r. 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:ZA (19)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, 

Roman Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak, Maciej 

Zegar 

 

Ad. pkt. 9. 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Interpelacje i zapytania radnych. Nie było. 

 

Ad. pkt. 10.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Wnioski i oświadczenia radnych. Nie było. 

 

Ad. pkt. 11.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Wolne głosy i wnioski. Nie było. 

 

Ad. pkt. 12.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Komunikaty. 

Na prośbę radnego Waldemara Wojtkowiaka przypominam, jest pomysł zorganizowania turnieju 

tenisa stołowego dla samorządowców. Ten turniej się odbędzie 9 lutego w zespole szkół 

ponadpodstawowych numer 2 w Jarocinie, więc jeśli ktoś z państwa chciałby się zapisać, wziąć udział 

albo pokibicować, to serdecznie zapraszamy. Wydział Oświaty tutaj udzieli szczegółowych 

odpowiedzi i jeszcze mi się przypomniało, pan Jacek tutaj, bardzo panie Jacku dziękuję przede 

wszystkim za udostępnienie sali. Dla organizacji pozarządowych jest szkolenie, naprawdę jest bardzo 

wysokiej jakości fachowcem, panem Arturem Gluzińskim. Szkolenie potrwa pięć godzin. Myślę, że 

wiele tutaj pytań i zagadnień pomoże rozwiązać naszym członkom organizacji pozarządowych. 

Wydział Oświaty tu stanął na wysokości zadania, skontaktował się myślę ze wszystkimi 

organizacjami, z którymi mógł, bo czasami niestety niektóre organizacje nie mają aktualnych danych, 

ale dziewczyny tyle, ile mogły na pewno się postarały i mam nadzieję, że frekwencja tutaj w piątek 

od godziny 11 do 16 u pana Jacka będzie to szkolenie. Także zapraszam państwa radnych oczywiście 

również, jeżeli ktoś będzie chciał się pojawić lub jeżeli ktoś ma jakieś zaprzyjaźnione organizacje, a 

być może o tym nie wiedzą, to warto byłoby przypomnieć. Dziękuję 
 

Ad. pkt. 13.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Zakończenie obradDziękuję bardzo. Życzę państwu miłego 

popołudnia, bo jeszcze przed nami jeszcze trochę dnia jest. Dziękuję państwu. Zamykam obrady IX 

Sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VII kadencji. Do widzenia.  



 

 

Przewodniczący obrad 

 

 

Mirosław Drzazga 

Przewodniczący Rady 

Protokołowała: Ewa Wielińska 


